
Zápis 

zo zasadnutia komisie pre šport, kultúru a vzdelávanie, ktorá sa konala dňa 23.2.2022 o 16,00 hod. na 

Obecnom úrade Jaslovské Bohunice 

_______________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Roman Áč, predseda 

                  členovia: Mgr. Marián Bugár, Jarmila Holovičová, Ing. Martin Junas,  

Ostatní prítomní: starostka Božena Krajčovičová,  Michaela Oravcová,  Vladimír Nádaský, Monika 

Nádaská, Laura Nádaská, Luboš Bokor, Marián Varga, Jana Holovičová, Ivana Michalicová, Matúš 

Bereš, Miroslav Gajarský, Marek Juhás, Veronika Tomašovičová 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosť p. Nádaský 

3. Návrh textov do kroniky obce za rok 2020 

4. Rôzne 

 

K bodu 1. 

 Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Roman Áč. Privítal členov aj ostatných prítomných na 

zasadnutí . Skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná.  

 

K bodu 2.    Žiadosť p. Nádaský 

Pán Vladimír  Nádaský  podal žiadosti o finančnú dotáciu vo výške max. do 300 € mesačne (podľa 

reálne zaplatených a zdokladovaných faktúr), v súvislosti s tým, že jeho dcére  Laure Nádaskej nie je 

zo strany TK Blava poskytovaný tréningový proces od 9.11.2021. Uvedenej udalosti predchádzal 

incident, ktorý sa odohral na tréningu dňa 28.9. 2021  a   z ktorého je aj videozáznam.  Uvedený 

záznam mala možnosť vidieť celá komisia , tak ako i pani starostka a všetci sa  vyjadrili, že to čo 

videli na zázname ich pohoršilo a uvedenú „hru“ považujú za nesprávnu. 

 

Na zasadaní komisie sa zúčastnilo aj celé vedenie TK Blava, ktoré sa vyjadrilo, že uvedená hra sa 

realizovala aj v minulosti  , dokonca aj v čase keď bol ešte  p. Nádaský členom VV TK Blava. 

V tejto dobe sa uvedená „hra“ na tréningoch už nepraktikuje. Členovia TK Blava sa vyjadrili, že p. 

Nádaský nebol už dlhodobo spokojný s úrovňou tréningov. Následne sa  p. Nádaský  vyjadril že 

progres detí nie je na požadovanej úrovni a úroveň  klubu ide dole. 

 

Po približne 2 hodinovej rozprave  sa celá záležitosť uzavrela s tým, že bude riešená na najbližšej 

členskej schôdzi TK Blava. 

Komisia odporúča, aby sa obe zúčastnené strany zhodli na nejakom vhodnom riešení situácie s tým, že 

TK Blava buď poskytne  trénera pre Lauru Nadaskú, alebo sa dohodnú  na finančnej  kompenzácii.  

 

K bodu 3.     Návrh textov  do kroniky obce za rok 2020 
Komisia schválila návrh textov do kroniky obce za rok 2020  

Hlasovanie:     Za : 4 členovia (Áč, Holovičová, Junas, Bugár) 

                          Proti : 0 

                          Zdržal sa : 0 

 

K bodu 4.  Rôzne 

Obec objedná elektronický rezervačný systém športovísk. Rezervácie budú zverejňované na webovej 

stránke obce. 

 

 

 

Zapísal: Roman Áč 

                                                                         ............................................................. 

                                                                                   Roman Áč, predseda komisie    


